
Referat fra bestyrelsesmøde i GFØ vejlav onsdag den 12. december 2018 hos Rikke 
 
 
Tilstede: Rikke, Evy, Annette, Karsten 
 
Referat fra sidst godkendt pr. e-mail 
 
Der er gennemgang med Martin fra HOFOR på vore veje den 13/12 2018, hvor der også 
skal indgås aftaler om de 10.000 kr., som HOFOR årligt betaler til driften. 
 
Udgiften til sikring af kanten mellem bedene og fliserne, som vejlavet dækker, blev på ialt 
32.000 kr. 
 
Vi besluttede at have regnskabet som et fast punkt på alle møder, hvor der også løbende 
gives informationer om eventuelle restancer. 
 
Næste møde onsdag den 7/2 2019 kl. 19.00 hos Evy 
 
Referent 
Karsten 


